
Zápisnica č. 16/2007 
z  rokovania vedenia STU dňa 24. 8. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Maroš Finka, Milan Žalman, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Dušan Petráš, Helena Žideková 
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Analýza spotreby energií na jednotlivých objektoch STU (pror. Janíček) 
2. Energetická koncepcia STU (pror. Janíček) 
3. Analýza nákladov a využívania bazéna na ŠD J. Hronca (pror. Janíček) 
4. Priebežný stav osláv 70. výročia STU (pror. Petráš) 
5. Návrh MŠ SR na transformáciu MLC na špecializované výskumné pracovisko STU(pror. 

Redhammer) 
6. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Prevádzka plaveckého bazénu na ŠD Jura Hronca (pror. Janíček) 
2) Cenová kalkulácia úprav na 2. a 3. poschodí rektorátu STU (pror. Janíček) 
3) Návrh na predĺženie (obnovenie) pracovných pomerov implementátorov AIS (pror. Finka) 
4) Návrh MŠ SR na transformáciu Medzinárodného laserového centra na výskumné centrum 

STU (pror. Redhammer) 
5) Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/15/2007, 7/15/2007 
 
Nesplnené úlohy:  2/15/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 3.09.2007 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Rektor Báleš:  
- Informoval o zriadení centra excelencie pre výskum potravín 
- Informoval o rokovaní s primátorom Banskej Štiavnice o pomoci STU k oživeniu 

akademického života v tomto meste 
- Okolnosti predaja pozemku STU v Bratislave-Ovsišti 
 
Prorektor Janíček:  
- Informoval o stave rokovaní s firmou ENEL o spolupráci s STU 
- Informoval o stave projektu výstavby FIIT, projekt je teraz na posúdení na ministerstve 

stavebníctva SR 
 
Prorektor Redhammer:  
- Informoval o rokovaniach s MŠ SR o transformácii MLC na výskumné centrum STU 



- Národný projekt ESF pre kraj Bratislava získala UK Bratislava, STU sa zapojí do tohto 
projektu. 

 
 
K bodu 1 a 2 Analýza spotreby energií na jednotlivých objektoch STU. 

Energetická koncepcia STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: K obidvom bodom rokovania sú pripravené písomné materiály. Kvôli 

dovolenkovému obdobiu neboli prediskutované s príslušnými pracovníkmi 
fakúlt a rektorátu STU a preto navrhuje prerokovať ich na nasledujúcom 
vedení STU. Informoval o stavbe nového súkromného internátu na Mýtnej 
ulici. S výstavbou internátu STU môžeme začať až po vysporiadaní 
pozemku. 

Rektor Báleš: Diskutoval o možnosti investovať časť získaných prostriedkov z predaja 
pozemku STU v Ovsišti aj do zlepšenia energetickej situácie budov STU. 
Pre výstavbu internátu STU poskytneme pozemok a na výstavbu 
a spravovanie je možné použiť iných investorov. 

Pror. Finka: Navrhol financie z predaja pozemku investovať vo väzbe na štrukturálne 
fondy EÚ. 

Pror. 
Redhammer: 

Treba pamätať na zateplenie budov, ktoré sú v súčasnosti aj po tejto stránke 
v nevyhovujúcom stave. Sú tu možnosti v existujúcich priestoroch 
lokalizovať vedeckovýskumné centrá resp. parky. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Situáciu s internátmi na STU treba posúdiť a riešiť komplexne, máme tu aj 
staršie internáty a otázka je čo s nimi. Je tu aj možnosť prechodu MŠ SR na 
český model – študent dostane príspevok na ubytovanie a je na ňom, ako 
a kde ho použije (internát, privát atď.) 

 
Stanovisko V-STU č. 1/16/2007 
Vedenie STU berie na vedomie prednesené informácie a prerokovanie obidvoch bodov sa 
presúva na nasledujúce zasadnutie vedenia STU dňa 3.9.2007. 
 
 
K bodu 3 Analýza nákladov a využívania bazéna na ŠD J. Hronca  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál k tejto téme rokovania, vypracovaný v spolupráci 

s riaditeľom ŠDaJ STU Hulíkom. Materiál obsahuje využívanie bazénu, 
náklady a príjmy z prevádzky bazénu. Strata v roku 2007 presiahne 5 mil. Sk. 
Navrhuje bazén buď prebudovať na internát, alebo prenajať. Ak sa to 
nepodarí, od 1.1.2008 navrhuje zastaviť prevádzku bazénu. Okrem tohto 
máme na STU 3 bazény. Komplikácia je aj v tom, že pozemok na ŠD Jura 
Hronca nepatrí STU ale mestu. 

Rektor Báleš: Treba preveriť požiadavky na bazén z hľadiska Univerziády, ktorá nás čaká 
v budúcom roku. Ak bazén zavrieme, čo bude potom ? Treba do konca roka 
preveriť možnosti prenajať bazén. 

 
Úloha V-STU č. 1/16/2007 
Rektor STU ukladá preveriť požiadavky na bazény z hľadiska konania Univerziády 2008. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 3. 09. 2007 
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Úloha V-STU č. 2/16/2007 
Rektor STU ukladá preveriť možnosti prenajať bazén na ŠD Jura Hronca a vypracovať návrh 
na tender v tomto smere. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 17. 12. 2007 
 
 
K bodu 4 Priebežný stav osláv 70. výročia STU (pror. Petráš) 
  
Rektor Báleš: Pre neprítomnosť prorektora Petráša na rokovaní predložil pripravený 

písomný materiál s podrobným scenárom osláv 70. výročia založenia STU. 
Dirigent speváckeho zboru Technik Jartim zložil hymnu osláv. Scenár bol 
podrobne prediskutovaný a bolo akceptovaných niekoľko pripomienok. Pror. 
Redhammer informoval o akcii iniciovanej z Bruselu pod názvom „Noc 
výskumníka“. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/16/2007 
Vedenie STU súhlasí s predloženým scenárom osláv 70. výročia založenia STU 
s pripomienkami. 
 
 
K bodu 5 Návrh MŠ SR na transformáciu MLC na špecializované 

výskumné pracovisko STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál o MLC, ktoré vzniklo deblokáciou 
dlhu z RF. Začali sa rokovania s MŠ SR o transformácii MLC na výskumné 
centrum STU. Informoval o stave majetku MLC, jeho umiestnení, 
prístrojovom vybavení, úspešnosti v projektoch a finančnom zabezpečení. 
Prioritou pre STU je získať toto centrum ako celok, zabrániť jeho deleniu. 

Rektor Báleš: Privítal možnosť transformácie MLC na výskumné centrum STU 
a pripomenul dodržať postupnosť následných krokov pri prerokovaní tejto 
transformácie v KR STU, AS STU a Správnej rade STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Požiadal o doplnenie predloženého materiálu (konkretizovať informácie 
o histórii a projektoch MLC) pred jeho predložením na rokovanie v ďalších 
orgánoch STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/16/2007 
Vedenie STU prerokovalo a schvaľuje návrh MŠ SR na transformáciu MLC na výskumné 
centrum STU. Ukladá prorektorovi Redhammerovi ďalej rokovať s MŠ SR o podmienkach 
transformácie, pripraviť všetky potrebné materiály a vykonať všetky potrebné kroky vedúce 
k  úspešnej transformácii MLC na výskumné centrum STU. 
 
 
K bodu 6 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný materiál „Cenová kalkulácia úprav na 2. a 3. poschodí na rektoráte 
STU“. Výška potrebných finančných prostriedkov bola prekonzultovaná s kvestorkou 
STU. Rektor STU požiadal o predloženie finálneho návrhu výstavy, ktorá má byť 
realizovaná v týchto priestoroch. 
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Uznesenie V-STU č. 2/16/2007 
Vedenie STU súhlasí s predloženou cenovou kalkuláciou na úpravu priestorov na 2. 
a 3.poschodí rektorátu STU. 
 
Úloha V-STU č. 3/16/2007 
Rektor STU ukladá predložiť materiál s návrhom obsahu a rozmiestnenia exponátov na 
výstave v priestoroch rektorátu STU. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 3. 09. 2007 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv. 
 
Uznesenie V-STU č. 3/16/2007 
Vedenie STU súhlasí s návrhom na nájomné zmluvy podľa bodov 1 a 2 a s predĺžením 
nájomnej zmluvy podľa bodu 3. V prípade NZ podľa bodu 4 súhlasí s NZ a súčasne nesúhlasí 
s automatickým predlžovaním tejto zmluvy vždy o ďalšie 4 roky. 
1) Nájomná zmluva s nájomcom Vysoká škola ekonómie a manažmentu verejnej správy 

v Bratislave. Predmetom nájmu sú priestory na FCHPT STU, kancelárie č. 132, 133, 134 
a 135 v novej budove o celkovej výmere 74 m2. Nájom od 1.10.2007 do 30.9.2010. 

2) Nájomná zmluva s firmou SWAN, a.s. Bratislava, Borská 6. Predmetom nájmu sú 
priestory na SvF STU v bloku C miestnosti na 23. poschodí o celkovej výmere 26,5 m2. 
Doba nájmu od 1.7.2007 do 30.6.2011. Účel nájmu – telekomunikačné služby. 

3) Dodatok k nájomnej zmluve s nájomcom Marek Šandor, Cyprichova 6 Bratislava. Týmto 
dodatkom k NZ sa predlžuje nájom priestorov na ŠD Mladá Garda do 1.9.2009.  

4) Nájomná zmluva s firmou Telefónica O2 Slovakia, s.r.o. Jedná sa o prenájom priestorov 
na SvF STU, miestnosť na 23.poschodí o výmere 23 m2. Účelom nájmu je umiestnenie, 
inštatlácia a prevádzkovanie zariadení elektronických komunikačných služieb. Doba 
nájmu 4 roky s automatickým predĺžením vždy o ďalšie 4 roky. 

 
3) Prorektor Janíček: 

Informoval o žiadosti doteraz 4 fakúlt STU týkajúcej sa centralizácie verejného 
obstarávania tovarov a služieb. Pripraví v tomto smere novú organizačnú smernicu. 

 
4) Rektor Báleš: 

Opýtal sa na prípadné pripomienky k predloženému harmonogramu rokovaní orgánov 
STU v 2. polroku 2007. Prorektor Kalužný doplnil termín promócie PhD. 10.12.2007 
o 11:00 hod. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/16/2007 
Vedenie STU súhlasí s návrhom harmonogramu rokovaní orgánov STU v 2. polroku 2007 
s pripomienkami. 
 
5) Rektor Báleš: 

V parlamente SR bola schválená novela zákona o VŠ, nový Zákonník práce a iné právne 
normy, ktorým treba prispôsobiť vnútorné predpisy STU. Prorektor Finka navrhol 
obnoviť aj diskusiu o možnostiach skvalitnenia a racionalizácie práce AS STU. 
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Úloha V-STU č. 4/16/2007 
Rektor STU ukladá prorektorovi Kalužnému pripraviť a odoslať dekanom fakúlt STU list o 
tom, že musia v akademických senátoch fakúlt schváliť podmienky pre prijímacie pohovory 
pre Bc. a doktorandské štúdium. Tieto podmienky musia byť zverejnené do 20.9.2007. 
Z: Prorektor Kalužný 
T: ihneď 
 
Úloha V-STU č. 5/16/2007 
Rektor STU poveruje prorektorov STU, aby každý vo svojom rezorte v súčinnosti s JUDr. 
Fabianovou pripravili návrhy na úpravu vnútorných predpisov STU tak, aby boli v súlade 
s novými zákonmi schválenými v Národnej rade SR. 
Z: Prorektori STU, JUDr. Fabianová 
T: 20. 09. 2007 
 
6) Rektor Báleš: 

Je potrebné začať pracovať na jednotných zásadách výberového konania pre docentov 
a profesorov na STU. Oslovil v tejto súvislosti prorektora Finku. 

 
7) Rektor Báleš: 

Poslal všetkým členom vedenia STU návrh zásad o akreditačnej komisii. 
 
Úloha V-STU č. 6/16/2007 
Rektor STU ukladá prorektorom STU preštudovať zásady o akreditačnej komisii a žiada 
o doručenie pripomienok. 
Z: Prorektori STU 
T: 31. 08. 2007 
 
8) Prorektor Finka: 

Predložil na rokovanie písomný materiál „Návrh na predĺženie (obnovenie) pracovných 
pomerov implementátorov AIS“. Ťažisko práce je teraz hlavne v dolaďovaní 
funkcionalít AIS na fakultách. V súčasnosti okrem vzdelávacích oddelení budú aktuálne 
oddelenia vedy a výskumu. V novembri 2007 má byť záverečné hodnotenie 
implementácie AIS na STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/16/2007 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Návrh na predĺženie (obnovenie) pracovných pomerov 
implementátorov AIS“ s pripomienkami. 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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